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 בס"ד

 0326..2023( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום 

 , בנג'י אקמן   , אילן יעיש , שלומית פורמנסקי,  רוטר  דוד  אייל בן דוד,, אהרן צוקר, פנינית אברך חברוני : וכחיםנ 

  אורחים: 

 משה ישרוף  ,ציונה שרוני חסרים: 

 חברי ועד, חבר מליאה  מוזמנים: 

מיקום  

 הישיבה: 

 26.03.2023 מתאריך:   טלי בן חור  :  נרשם ע"י מזכירות 

 

 

 נושאים 

 לו'ז  אחראי  החלטה

   נמנע נגד  בעד 

 עדכונים:  . 1
נתנו עדכונים על שיחות מול המועצה לקידום נושאים שטרם  

 טופלו חלקם מחילת הקדנציה. 
הכסף עבור  בהקצבות הקרובות בשעה טובה, עתיד להיכנס 

 השתתפות המועצה בשיפוץ מועדון הותיקים. 

    

 

 

 

2 . 
 הליך גיוס רב ליישוב: 

התקיימה פגישה עם נציגות חברי ועד עם הרב גליקסברג  
 לתיאום ציפיות. 

 %50משרה: 
סוכם על עלות שתכסה את עלות שכר הדירה, כי הוא מחזיק  

 בעבודה נוספת.  
 2023קיץ    -תאריך תחילת עבודה   

אחריות הרב למציאת מקום מגורים, היישוב    -השכרת דירה
 יסייע  במה  שניתן, ג'ו אופנבכר יסייע בהתנדבות. 

 שנים נוספות.  3לשנתיים, עם אופציה  ל  -חוזה
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 דוד 

 

 

 

 שוטף 

3 . 
 :   סטטוס עובדים

₪    ₪30.22 /  5500שכר מינימום מתעדכן ל 1.4.23החל מ 
 לשעה. 

ביקשו עדכון שכר. החלטה: הועד מבין את המצב    העובדים
עדכון יבוצע לכלל העובדים  הכלכלי, יש צורך במנגנון עדכון שכר  

 במסגרת הערכת עובד. 
ויוצאת לגמלאות.    בסוף החודש  מסיימת את התפקיד -בריינה

רוצים להודות לה על כל התקופה שעברה ונתנה מעצמה למען  
   היישוב. 
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   -תב'ע  . 4
התקיימו מספר פגישות ושיחות מול היזם, יו'ר המועצה, ס.יור  

 המועצה ומהנדס המועצה לקידום התב'ע. 
קומות ,    18בניית  מבנה  אחד מסחרי של   -בקשה  שעלתה

 במבנה זה יוקמו גם משרדי המזכירות ומבנה קבע, רב תכליתי.  
סוכם מול היזם על בנית מבנה קבע ליישוב, בהמשך לפגישה  
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 מולו. 
 קומות.   18בגובה מתנגד לבניית מבנה   -הועד 
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 מאזן  5
 אושר המאזן, אם יש הערות נוספות ינתנו עד יום רביעי. 
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  טלי   

בהמשך לתוכנית לשדרוג טיילת עמנואל,   -urbanixמתקני כושר  6
והצורך להוציא את המתקנים הקיימים במקום,  הוגשה בקשה  

 למועצה לסייע תקציבית. עדיין בבדיקה מול המועצה. 
 יש להתקין מצלמות במקום לפני התקנת המתקנים.   

כרגע הועד לא מעוניין לקדם, עד שנראה שהמצלמות אכן  
 אפקטיביות. 

     

 טקסי אייר  . 7
 . בהובלת רכזות הנוער  -יום הזכרוןו יום השואה  י טקס

 
אלינור בסיוע    -בסימן הוקרה לתושבים  טקס יום העצמאות 

 השנה הצפי לפחות קהל. בריינה. 
בהמשך לבקשות  תושבים ומשטרה שלא לקיים את היריד  

ברחוב הכרמל,  הוצגו חלופות.  הדוכנים יהיו חלקם במגרש  
 וחלקם ברחבה של אולם הספורט. 

 

     

 עדכוני יו'ר ועדות  8
 החל תהליך ראיונות לקומונרית לשנה  הבאה   -נוער
 מכירת חמץ תהיה  אלקטרונית באתר של המועצה  -דת

 

     

 

 

 תושבים מוזמנים, תפוצה: נוכחים,  


